
Jaarvergadering 19 april 2023 Duinoord, Trefcentrum 19.30–20.45 uur 
 
1. Opening en mededelingen 
Gerard Lucius opent de vergadering en verwelkomt namens het bestuur alle aanwezigen. 
Een speciaal woord van welkom is er voor de stadsdeeldirecteur Mendy van Veen en 
stadsdeelmedewerker Welzijn, Jeugd en Participatie Margot van Loon-Smulders. 
 
2. Notulen jaarvergadering 19 mei 2022 
Er zijn geen opmerkingen. Met dank aan de notuliste worden de notulen vastgesteld. 
 
3. Inhoudelijk jaarverslag 2022 
Gerard licht enkele onderwerpen uit het verslag toe: 
Na het corona-tijdperk kunnen er gelukkig weer activiteiten georganiseerd worden, 
waaronder heel symbolisch ook het Walking Dinner. 
Het pand van de Kroatische ambassade heeft velen bezig gehouden. Een actiegroep heeft er 
ook nog extra energie in gestoken, ook de media zijn ingezet. Het gevolg is geweest dat een 
gesprek met de ambassadeur heeft plaatsgevonden, waarbij is toegezegd dat voor de zomer 
gestart zou worden met de renovatie. 
Marcel Tielemans vertelt dat de buurman van het pand een gesprek heeft gehad met diverse 
partijen waarbij de gedane toezeggingen zijn herhaald. Op dit moment wordt een bestek 
gemaakt en wordt een aannemer gezocht. Er is goede hoop dat nu echt iets gaat gebeuren. 
De kademuur van de Conradkade moet gerenoveerd worden. Boten moeten tijdelijk aan de 
Suezkade worden gelegd. Die bewoners zijn hier niet gelukkig mee, ook al doordat er meer 
verkeer over die kade rijdt na de herinrichting. 
Door de stikstofproblemen wordt het project ook later gestart dan afgesproken. 
Er is een discussie gestart om het verkeer in de driehoek autoluw te maken.  
Duurzaam Duinoord is zeer actief. Zo is er o.a. een goed beluisterde podcast, is een go green 
market georganiseerd, heeft een informatieavond over gasbesparing plaatsgevonden, etc. 
Het bestuur heeft een convenant getekend waarin afspraken staan gemaakt met de 
gemeente over samenwerking: er zal tijdig informatie uitgewisseld worden, de zittingsduur 
van de bestuursleden, het democratisch gehalte, voor welke zaken subsidie gekregen kan 
worden, activiteiten, verantwoording afleggen aan wijkbewoners, zoals deze avond gebeurt, 
staan erin beschreven. 
Marcel Tieleman vraagt of het Bewonersoverleg door het convenant anders gaat 
functioneren? Gerard antwoordt dat er verschillen zijn met de statuten: in het convenant is 
opgenomen maximaal 8 jaar bestuurslid, tegenover 9 jaar in de statuten en de bestuursleden 
moeten in de wijk wonen, in de statuten staat dat maximaal 1/3 van de bestuursleden buiten 
de wijk mag wonen. 
 
4. Financieel verslag 2022 
Loek van Noort licht het verslag kort toe en begint met de inkomsten. Het grote verschil in de 
subsidie huisvesting komt doordat in de basissubsidie vanaf 2022 ook de wijkmedia zijn 
opgenomen. Tevens werd de subsidie voor de administratieve ondersteuning door een niet 
goed werkend systeem bij de gemeente naar het Bewonersoverleg overgemaakt i.p.v. 
rechtstreeks naar Wijkz, de werkgever van de administratieve ondersteuner. 
De opbrengsten voor het gebruik van het Trefcentrum blijven helaas nog wat achter. 
 
 



Uitgaven: 
De kosten van ’t Lopend Vuurtje zijn ongeveer overeen zoals begroot. De gemeente geeft 
voor vier exemplaren subsidie, er verschijnen vijf Vuurtjes per jaar. 
De post Bewonersactiviteiten is veel hoger door Duurzaam Duinoord. In de loop van het jaar 
zijn subsidies voor Duurzaam Duinoord ontvangen. 
In de kosten administratieve ondersteuning zit ook het bedrag voor de werkgever van de 
administratieve ondersteuner. 
Omdat voor Duurzaam Duinoord in december nog subsidie is ontvangen voor 2023 van 
€5.000,- is ongeveer quitte gedraaid.  
 
5. Verslag kascommissie en decharge bestuur 
Marcel Tielemans heeft met Dineke Dezentje de boeken gecontroleerd. 
Alles is in orde bevonden en zij stellen de vergadering voor het bestuur decharge te verlenen 
voor het gevoerde financiële beleid. Dit wordt onder applaus gedaan. 
Marcel geeft aan dat hij al enige jaren in de kascommissie zit. Hij stelt zijn plek beschikbaar en 
vraagt de aanwezigen zijn taak over te nemen. Aanmelden kan bij Loek van Noort. 
 
6. Begroting 2023 
Loek licht de begroting kort toe. Hij geeft o.a. aan dat in de basissubsidie een bedrag van 
€7.000,- is opgenomen. Dit betreft een bijdrage van de gemeente voor de huurkosten. 
Duurzaam Duinoord is een grote post, voor het grootste deel bestemd voor het project 
Dwarsdoorsneestraat. Dit bedrag wordt gelijk doorgestuurd naar de werkgroep Duurzaam 
Duinoord. 
Jelle legt uit dat het een Europees gesubsidieerd project betreft. Het is een straataanpak die 
uniek is. Voor Scheveningen is de Voltastraat geselecteerd. Hier is een mix van huur- en 
koopwoningen en een coöperatie. Kortom: een uitdaging. 
 
De kosten van ’t LV’tje zijn met 20% omhoog gegaan, in totaal zullen er 5 edities verschijnen. 
De huurlasten zijn met 10% omhoog gegaan. 
De kosten van de administratieve ondersteuning betreffen de extra uren. Het tarief is 
omhoog gegaan, daarom is het bedrag wat opgehoogd. 
De inkomsten zijn iets hoger dan de uitgaven, maar het resultaat zal ongeveer 0 zijn. 
 
Gerard bedankt Loek, Marcel en Dineke voor hun inspanningen. 
 
7. Wijziging bestuurssamenstelling 
Gerard geeft aan dat Bart Draese, Evelyne Romswinckel en Paul Melessen hun functies 
beschikbaar stellen. 
Bart zal nog helpen bij de organisatie van het Walking Dinner. 
Evelyne heeft zich ingespannen voor de werkgroep duurzaamheid en heeft geholpen met het 
inwerken van de nieuwe bestuursleden. Gerard bedankt iedereen voor hun inzet. Door 
omstandigheden is alleen Evelyne aanwezig. Gerard overhandigt haar een bos bloemen en 
een klein aandenken. 
Evelyne richt kort het woord tot de aanwezigen en bedankt iedereen voor de fijne 
samenwerking. Ze heeft gemerkt dat er heel veel gebeurt binnen het BO wat je niet ziet als je 
op straat loopt. 
 
Gerard stelt drie buurtgenoten voor die bereid zijn gevonden toe te treden:  



Vicki de Klerk als secretaris, Gemma Jelier en Sander van Dam als leden van het bestuur. 
Vicki en Sander stellen zich kort voor. 
Gemma is deze avond verhinderd, daarom vertelt Evelyne kort iets over haar. 
De vergadering gaat onder applaus akkoord met de benoeming van de nieuwe bestuursleden. 
 
8. Vooruitblik 2023 
Gerard blikt vooruit. Fietsparkeren zal dit jaar een belangrijk onderwerp zijn. 
Een oplossing kan zijn het plaatsen van meer nietjes. Anky merkt op dat fietsen die gelabeld 
zijn niet weg worden gehaald. Het gevolg is dat labels eraf worden gehaald en de fietsen dus 
blijven staan. 
Gerard merkt op dat als gelabelde fietsen en wrakken worden verwijderd het probleem van 
fietsparkeren nog steeds bestaat. De mogelijkheid van een buurtstalling wordt daarom ook 
bekeken, het liefst in de buurt van de Reinkenstraat of de 2e Schuytstraat, omdat daar veel 
overlast is. Buurtbewoners die mee willen denken kunnen zich melden bij Gerard.  
In de Reinkenstraat is momenteel veel leegstand. Via de gemeente wordt geprobeerd te 
achterhalen wie de eigenaren van de panden zijn. Harry van Oosterom, voorzitter van de BIZ 
Reinkenstraat, hoopt dat dan een eigenaren BIZ opgericht kan worden. 
Hij vertelt ook dat in het winkelpand tegenover slagerij van den Broek werkplekken voor 
kunstenaars komen, tevens komt er een snackbar. 
Er is veel belangstelling om een horeca zaak of kapperswinkel te beginnen. 
Natalie Speet geeft aan dat de gemeente met een onderzoeksbureau een enquête over 
spelen in de wijk heeft uitgevoerd (hoe wordt gespeeld, waar is nog behoefte aan). Ook 
hebben er schouwen met basisschoolkinderen plaatsgevonden. 
De gemeente verwacht op korte termijn de resultaten met de buurt te kunnen delen. 
Tevens zal aandacht worden besteed aan de internationals. Yvette Bours, Michelle Burema, 
Edith Bergansius en Vicki de Klerk zijn de contactpersonen. 
Het Walking Dinner zal plaatsvinden op 30 september of 28 oktober. Er worden vrijwilligers 
gezocht voor de organisatie. Aanmelden kan bij het secretariaat. 
Op 13 mei vindt het tegels wippen plaats. 
Anky vertelt dat de geveltuinen een beetje uit de hand loopt. Maximaal anderhalve tegel uit 
de gevel mag weggehaald worden. Veelal worden ze ook niet onderhouden. De 
groenbeheerder onderneemt eigenlijk geen actie als BIT meldingen doet. 
 
9. Aandacht voor onze vrijwilligers: Duinoord wisseltrofee 
Gerard vertelt dat de trofee gaat naar mensen die iets goeds voor wijk hebben gedaan. 
Dit jaar gaat de trofee naar een bijzonder iemand die zich professioneel al sinds 2012 inzet. 
Ze brengt rust en orde, zet zich met hart en ziel in, en zal eind mei haar taken neerleggen. Het 
bestuur is vereerd dat ze haar afscheid ook in de wijk gaat vieren. 
De wisseltrofee wordt uitgereikt aan wijkagent Anje Veentjer. 
 
10. Rondvraag 
Edith vraagt wanneer weer een bijeenkomst voor expats wordt georganiseerd. Daarover 
zullen Vicki en de andere leden van de werkgroep zich buigen. 
 
11. Sluiting 
De sluiting vindt om 20.42 uur plaats. 


